
PROTOKÓŁ 

z dnia 27 stycznia 2021 r. 
z obrad XXXI Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w Sali Konferencyjnej Ochotniczej Straży Pożarnej w Blachowni 
przy Placu Wolności nr 2 

 

Sesji Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni Paweł Hreczański 

w sesji uczestniczyło 15 Radnych, co stanowi 100 % ustawowego składu Rady 
 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 
Burmistrz Blachowni – Sylwia Szymańska, 
Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski, 
Skarbnik Gminy - Elżbieta Wolska, 
Radca Prawny – Agnieszka Glińska, 
Sołtysi, 
Pracownicy Urzędu Miejskiego w Blachowni,  
 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 
2. Lista obecności sołtysów. 
3. Lista obecności osób zaproszonych. 
4. Opinie Komisji. 
5. Informacje międzysesyjne. 
6. Uchwała Nr 179/XXXI/2021 w sprawie  

7. Uchwała Nr 180/XXXI/2021 w sprawie uchwalenia aktualizacji Studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania Miasta i Gminy Blachownia. 

8. Uchwała Nr 181/XXXI/2020 w sprawie przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania przemocy 

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla Gminy Blachownia na lata 2021-2026. 

9. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i wnioski radnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia aktualizacji Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania Miasta i Gminy Blachownia. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania przemocy w 

rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla Gminy Blachownia na lata 2021-2026. 

11. Wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 



Streszczenie przebiegu obrad: 

Ad. 1 
Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański otwierając obrady XXXI  Sesji przywitał radnych 

i wszystkich przybyłych gości. 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych ( w tym 3 radnych zdalnie), co stanowi kworum 

niezbędne do prowadzenia obrad sesji Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia przeprowadzenie 

ważnych wyborów oraz podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Ad. 2 
Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
 
Ad. 2.1. 
Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska wnioskowała o zdjęcie z porządku obrad punktu w sprawie 

ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli pobieranych przez placówki doskonalenia 

nauczycieli, szkoły wyższe oraz inne podmioty, których zadania statutowe obejmują doskonalenie 

zawodowe nauczycieli oraz ustalenia form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest 

przyznawane dla nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, szkołach i zespołach szkolno – 

przedszkolnych, ponieważ zgodnie ze stanowiskiem nadzoru Prawnego organem właściwym jest 

Burmistrz wobec tego niepotrzebna jest tutaj uchwała Rady w tej kwestii.  

 

głosowanie Wniosek Burmistrza Blachowni o zdjęcie z porządku obrad 
"projektu uchwały w sprawie ustalenia planu 
dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania 
opłat za kształcenie nauczycieli pobieranych przez placówki 
doskonalenia nauczycieli, szkoły wyższe oraz inne podmioty, 
których zadania statutowe obejmują doskonalenie 
zawodowe nauczycieli oraz ustalenia form i specjalności 
kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane dla 
nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, szkołach i 
zespołach szkolno - przedszkolnych prowadzonych przez 
Gminę Blachownia na 2021 rok”. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 stycznia 2021 r. 

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 



WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Na Sali obecnych 12 radnych, 3 radnych brało udział w głosowaniu zdalnie przy użyciu środków 
komunikacji elektronicznej). 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

 
Ad. 2.2. Przyjęcie zmienionego porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady poinformuje, że na podstawie art. 20 ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym 
(t.j. Dz. U. z 2020 r., poz. 713 z póź. zm.) Burmistrz Blachowni wnioskowała o wprowadzenie do 
porządku obrad sesji nr XXXI projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 
 

głosowanie Przyjęcie zmienionego porzadku obrad. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 



data 27 stycznia 2021 r. 

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 

Na Sali obecnych 12 radnych, 3 radnych brało udział w głosowaniu zdalnie przy użyciu środków 
komunikacji elektronicznej. 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 



Ad. 3. 

Usprawiedliwienie nieobecności radnych – nie zgłoszono usprawiedliwień. 

Ad. 4. 

Przyjęcie protokołu z sesji Nr XXX z dnia 22 grudnia 2020 roku 

głosowanie Przyjęcie protokołu z sesji Nr XXX z dnia 22 grudnia 2020 
roku 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 stycznia 2021 r. 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Na Sali obecnych 12 radnych, 3 radnych brało udział w głosowaniu zdalnie przy użyciu środków 
komunikacji elektronicznej. 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 



10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad. 5. 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków w składzie: Radna Małgorzata Bernat, Radny Tomasz Czech, 
Radny Tadeusz Borek. 

 

głosowanie Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków w składzie: Radna 
Małgorzata Bernat, Radny Tomasz Czech, Radny Tadeusz 
Borek. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 stycznia 2021 r. 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie. 

Na Sali obecnych 12 radnych, 3 radnych brało udział w głosowaniu zdalnie przy użyciu środków 
komunikacji elektronicznej. 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 



4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad. 6. 

Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska przedstawiła informację o pracy w okresie międzysesyjnym 
(informacje stanowią załącznik do protokołu).  

Ad.7. 

Interpelacje i wnioski radnych. 

Radny Sebastian Szczepaniak złożył interpelacje w sprawie zmiany organizacji ruchu na ulicy Miarki 

w Ostrowach. 

Ad. 8. 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech odczytał projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa Jerzy Szkurłat przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu 
uchwały. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 
wewnętrznej. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 



data 27 stycznia 2021 r. 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Uchwała nr 179/XXX/2021 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej została przyjęta 
jednogłośnie. 

Na Sali obecnych 12 radnych, 3 radnych brało udział w głosowaniu zdalnie przy użyciu środków 
komunikacji elektronicznej. 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 



Ad. 9. 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia aktualizacji Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania Miasta i Gminy Blachownia.  
 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech odczytał projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marek Kułakowski odczytał pismo mieszkańców pisma 
właściciel działek którzy mają uwagi do projektu uchwały aktualizujące studium pismo właścicieli 
działek dotyczące uwag do projektu uchwały aktualizujący i studium uwarunkowań dla Gminy 
Blachownia (pismo stanowi załącznik do protokołu).  
 
Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa Jerzy Szkurłat przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji udział wzięli: 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hrecząński odniósł się do pisma mieszkańców i zapytał 
dlaczego nie zostały wydane warunki zabudowy? 
 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Nieruchomości i Ochrony Środowiska Wiesław 

Włodawiec odpowiedział, że sprawa toczy się od 2016 roku. Warunki zabudowy za poprzedniego 

urbanisty były wydane, ale Samorządowe Kolegium Odwoławcze uchyliło decyzję I instancji. 

Następnie Wojewódzki Sąd Administracyjny uchylił decyzje Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego oraz decyzję Burmistrza Blachowni.  

Na podstawie zapytania ofertowego zmienił się urbanista - Firma MONDRAdesign. Zostały wydane 

decyzje odmawiające uzyskania warunków zabudowy zarówno dla Firmy ENTER jak 

i wnioskodawców prywatnych. Obecnie zostało to zaskarżone. Nadmienić tylko należy, że w piśmie 

padły argumenty dotyczące ewentualnego żądania odszkodowania przez wnioskodawców od 

Gminy, co do utraty własności. Otóż trzeba wspomnieć o tym, że w momencie zakupu tej 

nieruchomość, nieruchomość stanowiła działkę rolną. Wobec tego żeby mówić o utracie wartość 

poprzez wydaną przez Burmistrza Blachowni decyzję to trzeba mieć na uwadze, że jeżeli byłaby 

zakupiona działka budowlana a aktualizacja studium powodowałaby, że działka traci na wartości, 

staje się działką pod drogę lub rolną,, czy korytarzem powietrznym w oparciu o program który by 

stanowił o tym to wtedy jest to argument dotyczący odszkodowania. W tym przypadku jest to 

zabieg czysto biznesowy, to jest zabieg, który wynika z braku planu. Kiedyś plan, który były 

wygaszony w 2003 roku w swojej treści mówił o strefie zabudowy od drogi publicznej 50 m bądź 

60 m w zależności od tego, jakiego gru5rrrntu dotyczyło i jakiej części Blachowni i nie było żadnych 

kwestii dotyczących zaskarżalności, W przypadku braku planu w oparciu o stare studium z 2010, 

wszystko odbywa się na zasadzie wydania decyzji o warunkach zabudowy. Decyzji wydawanych 

jest rocznie ponad 200. Warunki zabudowy i zagospodarowania tej nieruchomości stanowią o tym, 

jaki kierunek. Studium nie jest dokumentem miejscowym w rozumieniu przepisów stanowi 

wyłącznie o kierunku gospodarki przestrzennej w mieście i gminie Blachownia. Czekamy na 

rozstrzygnięcie, niestety pewne rzeczy zarzucana przewlekłości postępowania wynika z terminów, 

które są nie zawsze zależne od władz samorządowych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański zapytał dlaczego Firma MONDRAdesign nie podjęła 

się wystawienia warunków zabudowy? 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Nieruchomości i Ochrony Środowiska Wiesław 

Włodawiec odpowiedział, że firma wydała warunki odmawiające.  

Radny Marek Kułakowski zapytał odnośnie przyrody chronionej, czy roślinność ma wpływ wydawanie 

decyzji, mieszkańcy twierdzą, że w ogóle tam nie widzieli żadnych roślin chronionych.  

https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjH04jLkoDvAhXEK3cKHT8zD7YQFjAAegQIAhAD&url=http%3A%2F%2Fmondradesign.pl%2Fkontakt%2F&usg=AOvVaw1mND0wUtQYeiOzbP5qEfgT
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjH04jLkoDvAhXEK3cKHT8zD7YQFjAAegQIAhAD&url=http%3A%2F%2Fmondradesign.pl%2Fkontakt%2F&usg=AOvVaw1mND0wUtQYeiOzbP5qEfgT


Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Nieruchomości i Ochrony Środowiska Wiesław 

Włodawiec odpowiedział, że w poprzednim postępowaniu sąsiedzi zaskarżali decyzje, ponieważ jest 

stroną w rozumieniu kpa. Sąsiad wykonał dokumentację fotograficzną, które znajdują się w aktach 

sprawy. W pozycji pod tytułem „opis fizjograficzny” wynikało, że pewne gatunki roślin i zwierząt tam 

występowały. Ponadto uwarunkowania dotyczące położenia i zabudowy, która jest realizowana na 

gruntach rolnych. Czyli to nie jest budowlanka w rozumieniu jak strony w piśmie podają, że mieli by 

roszczenie, co do odszkodowania. To jest dalej rola i dopiero odrolnienie czy pozbawienie tego użytku 

odbywa się na etapie pozwolenia na budowę. Na tym etapie nie możemy mówić o gruntach z ustaloną 

zabudową w rozumieniu przepisów o zagospodarowaniu przestrzennym. Z opisu fizjograficznego 

wynikało, że jest dolina rzek i potoków. W terenie znajduje się rów, który odprowadza wody płynące.  

między innymi przez działkę 479/2 i 480. Każdy projekt nowelizacji aktualizacji czy jakiegokolwiek 

dokumentu planistycznego jest konsultowany z Regionalną Dyrekcją Ochrony Środowiska oraz 

instytucjami, które muszą wyrazić pogląd w zakresie zgodności z przepisami. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia aktualizacji 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
Miasta i Gminy Blachownia. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 stycznia 2021 r. 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 73.33 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

4 26.67 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Uchwała Nr 180/XXX/2021 w sprawie uchwalenia aktualizacji Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania Miasta i Gminy Blachownia została podjęta większością głosów. 

Na Sali obecnych 12 radnych, 3 radnych brało udział w głosowaniu zdalnie przy użyciu środków 
komunikacji elektronicznej. 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 



5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina WSTRZYMAŁA SIĘ 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata WSTRZYMAŁA SIĘ 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek WSTRZYMAŁ SIĘ 

13 Szczepaniak Sebastian WSTRZYMAŁ SIĘ 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad. 10. 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie 
oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla Gminy Blachownia na lata 2021-2026 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech odczytał projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia Oświaty Kultury i Sportu, Promocji Gminy 
i Integracji Europejskiej Małgorzata Bernat przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie 
projektu uchwały. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu 
przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 
przemocy w rodzinie dla Gminy Blachownia na lata 2021-
2026 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 stycznia 2021 r. 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 



PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Uchwała Nr 181/XXX/2021 w sprawie przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania przemocy  
 rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla Gminy Blachownia na lata 2021-2026została 
podjęta jednogłośnie. 

Na Sali obecnych 12 radnych, 3 radnych brało udział w głosowaniu zdalnie przy użyciu środków 
komunikacji elektronicznej. 

 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

 

Ad. 11. 

Wolne wnioski. 
 
Radny Marek Kułakowski zapytał,: 



1. w jakich godzinach pracuje Komisja ds. przestrzegania zakazu spalania odpadów 
w paleniskach domowych na terenie Gminy Blachownia? Czy w godzinach pracy Urzędu? Czy 
są może jakieś wieczorne kontrole, ponieważ wówczas jest najmocniej zadymione. 

2. Zadanie z budżetu obywatelskiego w sprawie budek dla jeżyków ma być wykonywane latem 
a nawet jesienią. Czy można zainstalować wcześniej budki dla jeżyków, ponieważ przylatują 
do nas w kwietniu.  

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała w zakresie prowadzenia, że będą również 
prowadzone w godzinach wieczornych. Wszystko jest zależne od tego jak Komisariat Policji 
skieruje swojego pracownika. Pracownicy Zarządu Mieniem Komunalnym oraz Urzędu Miejskiego 
w Blachowni są do dyspozycji również po południu. 
W sprawie zadania z budżetu obywatelskiego odpowiedziała, ze inwestycje są realizowane 
w momencie, kiedy zaczynają spływać podatki. W lutym będą rozsyłane decyzje podatkowe. Jeśli 
fundusze na to pozwolą żeby można było w pierwszej kolejności ten wniosek budżetu 
obywatelskiego zrealizować to zostanie wykonany ale nie mogę tego obiecać  

Ad. 12. 

Zamknięcie obrad Sesji Rady Miejskiej w Blachowni 
 

Ad. 13. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodni8czacy rady Miejskiej w Blachowni zamknął obrady 
XXXI sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 
 
Protokołowała 
 
   Iwona Gawlik     Przewodniczący Rady Miejskiej  
 
        Paweł Heczański 


